
  
 

 
Yhteistyösopimus Crusell-seura ry:n kanssa 
  
Kaupunginhallitus 28.11.2022 § 473    
986/02.05.01.02/2022  
 
Valmistelija: Hyvinvointijohtaja Jan Vuorenlaakso 
 Kulttuuripalvelujen vastaava Petri Hatakka 

etunimi.sukunimi(ät)uusikaupunki.fi 
 
Uudenkaupungin kaupunki ja Crusell-seura ry ovat neuvotelleet 
yhteistyösopimuksen jatkamisesta vuosille 2023–2024. 
 
Sopimuksen arvo vuosien 2023–2024 aikana on 100 000 euroa. 
 
Yhteistyötuen avulla kaupunki avustaa seuraa selviämään koronan 
jälkivaikutuksista sekä siirtymävaiheen kohonneista kustannuksista 
toiminnanjohtajan työnantajavelvotteiden siirryttyä kaupungilta 
seuralle. 
 
Crusell-seuran rooli ja velvollisuudet kaupungin kanssa tehtävässä 
yhteistyössä on eritelty liitteenä olevassa sopimusluonnoksessa. 
 
 

Esittelijä: Talousjohtaja Anne Takala 
 

Päätösehdotus: Kaupunginhallitus päättää hyväksyä liitteenä olevan 
sopimusluonnoksen mukaisen yhteistyösopimuksen Crusell-seura 
ry:n kanssa vuosille 2023 ja 2024. 
 

 Keskustelun kuluessa Seppo Nikula teki asiassa seuraavan 
vastaesityksen: 

 
 ”Kaupunginhallitus päättää ehdottaa Crusell-seura ry:lle muutoksia 

yhteistyösopimukseen siten, että sopimusaika on 1.1.2023 – 
31.12.2023 ja yhteistyökorvaus 35 000 euroa.” 

 
 Johanna Hurme kannatti Nikulan ehdotusta. 
 
 Päätettyään keskustelun puheenjohtaja totesi, että sen aikana oli 

tehty pohjaehdotuksesta poikkeava kannatettu ehdotus, joten oli 
äänestettävä. Äänestysmenettelyksi hyväksyttiin 
nimenhuutoäänestys. 

 
 Ne, jotka kannattivat pohjaehdotusta äänestivät jaa ja ne, jotka 

kannattivat Seppo Nikulan ehdotusta äänestivät ei. Suoritetussa 
äänestyksessä annettiin 4 jaa-ääntä ja 6 ei-ääntä. 

 
 
Päätös: Kaupunginhallitus päätti äänin 6-4 Seppo Nikulan ehdotuksen 

mukaisesti. Äänestysluettelo liitteenä. 
 



  
 

Merkittiin, että kaupunginjohtaja Atso Vainio poistui esteellisenä 
(yhteisöjäävi) kokouksesta tämän asian käsittelyn ajaksi. 
 
Merkittiin, että hyvinvointijohtaja Jan Vuorenlaakso poistui 
kokouksesta tämän asian käsittelyn jälkeen klo 19.46. 
 
Merkittiin, että seuraavaksi käsiteltiin asia nro 15 "Yleisen 
ennakkoäänestyksen järjestäminen vuoden 2023 
eduskuntavaaleissa". 
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